
IZ KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

Test za »ijubitelje narave«

En sam
me je okregal...
Šentviški hrib, kakor ga imenujejo domačini,
je bil že večkrat v ognju. Gorelo je na več
krajih — od Pržana do vrha Kapovca. Naj-
bolj je znan požar, ki je uničil pred leti
Babčev gozd, ki je še vedno samo jasa.

Ker je šentviški hrib del Polhograjskih
Dolomitov, ti pa so v celoti zaščiteni, se
vprašujem, kaj smo naredili, da te Dolo-
mite zaščitimo tudi proti požaru. Drugje
iroajo razna apozorila za turiste, pri nas
pa nimamo niti tega. Vprašam se, kaj je
storil RAST, da bi zaščitil to našo lepo
naravo pred požari ali osebami, ki so pravi
tmičevalci gozdov in s tem tudi narave.

Samo en primer, ikako sem »testiral«
naše ljdbitelje narave — turiste: v mesecu
marcu sem šel z družino v nedeljo po
kosilu v hrib. Nad »Vovkovim studencem«
sera zakuril ogenj in opazoval turiste, ki
so šli na Toško čelo in k Bormesu. To so
Ijudje različnega spola in starosti. Nihče
se ni zmenil za moje početje, kljub temu,
da je pihal rnočan veter in bi res kaj lahko
pnšlo do požara v gozdu.

Moj »kres« je gorel Skoraj celo popol-
dae in mimo je šlo več kot 50 Ijubiteljev
nnrave. Ko sem bil že prepričan, da sem
s svojim testom propadel, se je pojavil
eden od domačinov — šentvidčanov. To
jc bil Janez JEMEC, ki xne je dobesedno

. napadel in okregal zaradi mojega početja.
S tem sem bil popolnoma zadovoljen in

" se mu prav lepo zahvaljujem za njegovo
* opozorilo, čeprav je bil nekoliko pregrob.

Menim, da je bil njegov nastop pravilen
in bi bilo prav, ko bi vsi, ki so šli mimo
rnojega ognja, dali vsaj 'kakšno pripombo.
Ker takrat Jemcu nisem povedal, da testi-
ram naše ljubitelje narave, naj sedaj po-
vom, da sem podvzel takrat vse mogoče
ukrepe proti požaru. Drugim naj bo to za
vzor, kako je treba postopati, če kdo kuri
ogenj v gozdu!

Rade Mandič

2DRAVNIKA PA N l . . .
V novem domu krajevne skupnosti Smled-

n!k so krajani sami uredili ambulanto ter jo
•opremili s potrebno opremo. Pričakovali so,
da bodo imeli zdravnika v svojem kraju, toda
to se ni zgodilo. Doslej so bila njihova pri-
zrdevanja zaman, saj jim Zdravstveni dom
Ljubljana, v katerega območje spadajo, ni
uspel preskrbeti ustreznega zdravstvenega
djlavca, ki bi opravljal vsaj preventivne pre-
glede. Tako se morajo krajani, ki nimajo
orebnih avtomobilov, voziti na pi-eslede v
Medvode, oziroma celo v Ljubljano^z avto-
busom, ki pa bolj poredko vozi. Posebno tež-
ko je v nočnem času, ko je dežurna ambu-
Isnta v Šiški, kraj pa premore le malo tele-
fcaov, tako da v nujnih primerih pride v po-
štev edinole prevoz z osebnim avtomobilom.

OMAMNI ZVOKI »OMAME«

V Medvodah je začel delati vokalno-instru-
mentalni ansambel »Omama«, ki ga sestav-
ljajo Marko SuSnik, Stane Vilar, Bojan Tram-
puž, Matjaž Bradeško in Zvonko Sedej. Vad-
beni prostor so uredili sami v spodnjih pro-
storih doma Svobode in tudi inštrumente so
ob pomoči staršev kupili sami. Vadijo tri-
krat tedensko in so že naštudirali 25 skladb.
Prvi javni nastop je že za njimi, poslušalci
so bili nad njihovim igranjem navdušeni ter
upajo, da se bodo že v mesecu aprilu pred-
stavili s samostojnim nastopom, nato pa z
igranjem nadaljevali na mladinskih plesih.

(Tekst in foto: F. Rozman)

IZ ENE DVE

Osnovna organizacija ZK Koseze je-imela
v marcu mesecu volilno konferenco. Potem,
ko so člani te dokaj številčne organizacije
kritično pregledali svoje dosedanje delo, so
izvolili dva nova sekretariata in sekretarja.
Ker je bila dosedanja organizacija prevelika
za učinkovitejše delo, so se odločili, da jo
razpolovijo na dve organizaciji. Formalne
organizacijske pogoje za boljše delo sedaj
torej imajo, sedaj pa naprej ...!

INTERESNA SKUPNOST
VKOSEZAH \. -, .•

V KS Koseze imajo interesno skupnost, ki
naj bi skrbela za ureditev koseškega bajerja
in njegove okolice. Ljudje, ki stanujejo v
okolici bajerja, so se sami zbrali, naredili
načrt in poiskali delovno organizacijo (Agro-
stroj), ki jim bo priskočila na pomoč z de-
narjem.

Omenjena interesna skupnost pa se ukvar-
ja tudi z drugačnimi zadevami. Tako so, na
primer, skorajda rešili problem črnogradite-
ljev, ki jih je na tem območju precej. Skrat-
ka, zanimiva (in, žal, redka) pobuda krajanov
je obrodila sadove. . . .

PODODBORTDNAŠOLI
V.VODNIKA

V nižjih razredih osnovne šole je včlanje-
nih 880 pionirjev v turistično društvo. Skrbi-
jo tudi za urejanje okolja svoje šole. Enkrat
v tednu imajo delovno akcijo — urejanje
šolskega okolja. Pionirji skrbe tudi doma, da
so okna in balkoni okrašeni s cvetjem in
zelenjem. V zadnjih tednih je pionirjem pre-
daval član odbora TD Stane Skočir, in sicer
o Tolminski, ki jo je lani močno prizadel
potres. Otroci-pionirji so bili razdeljeni v 4
skupine ter so z zanimanjem sledili besedi
in slikam predavatelja.

Kar so pionirji slišali in videli pri pre-
davanjih, bodo lahko s pridom uporabili pri
pouku. Razveseljiva je tudi novica, da usta-
navljajo pododbor TD Šiška tudi na osnovni
šoli Riharda Jakopiča in Hinka Smrekarja,
o čemer bomo poročali ob koncu šolskega
leta.

Turistično društvo Šiška je zavzelo pravu
smer razvoja turizma in čuvanja narave prav
pri pionirjih. Največ zaslug za to ima ne-
umorni predsednik TD Šiška tovariš Miodrag
Milosavljevič.

Stanko Skočir


